
SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 
Dagsorden/Referat  
 

Deltagere Forældrevalgte: Charlotte Johansen (formand), 
Maja Gavnbo, Tanja K. Dyreborg, Dan V. 
Hansen, Susanne Knudsen 
Medarbejdere: Gitte Schougaard Hansen, 
Morten Væver  
Ledelse: Simon Hempel-Jørgensen Malene 
Bøggild, og Anne Hovendal Gantzhorn,  

Hvad skal der gøres med punktet? 
▪ Til beslutning 

▪ Give input  

▪ Erfaringsudveksling 

▪ Diskutere dilemma(er) 

▪ Orientering 

▪ Refleksion 

▪ Udvikling 

▪ Tilsyn 

Fraværende  Christoffer B. Rasmussen, Søren H. Hansen og  
Tobias Krogh Hedemann 

Dato 28. januar 2025 (spisning kl. ca. 18) kl. 17.00-
19.30 

Sted/lokale Korup Skole, Personalerummet  

Mødeleder Dan V. Hansen 

Referent Malene Bøggild  

 
1. Godkendelse af dagsorden/referat 

 
2. Drøftelse af fundraising til udeområder. (20 min.) 

Tanja er i gang med at se på muligheder for at forsætte udviklingen af vores udeområder 
ved at søge eksterne projektmidler til dette. Skolen, lokalrådet og foreninger har mulighed 
for at søge fondsmidler.  
Skolebestyrelsen udpeger Tanja til at være tovholder på at få genoptaget arbejdet med 
helhedsplanen fra Velfærdens Fundament og få gang i fondsansøgning i samarbejde med 
de andre foreninger. 
 

3. Drøftelse af muligheden for at holde arbejdsdage med forældre (20 min.) 
I juni-erklæringen bliver der foreslået, at der skal finde nye måder at lave skole/hjem-
samarbejde på. Skolebestyrelsen drøfter muligheden for arbejdsdage. 
Punktet sættes på næste dagsorden, hvor mulige scenarier præsenteres.  
 

4. Opfølgning af proces vedr. udformning af ordensreglement (20 min.) 
Skolebestyrelsen forholder sig til det udkast som arbejdsgruppen har lavet i december, og 
som medarbejderne har set 20. december. 
Punktet sættes på næste skolebestyrelsesmøde, hvor udkastet ... 
 

5. Samarbejdet med By- og Kulturforvaltningen omkring modernisering, vedligeholdelse og 
rengøring (20 min.) 
Skolebestyrelsen forholder sig til aktuelle udfordringer omkring skolens fysiske rammer. 
Tilbagemelding: Det fremhæves, at der fortsat opleves fejl og mangler i forbindelse med 
projektet Velfærdens Fundament.  Derudover påpeger skolebestyrelsen problemer med 
rengøringen på skolens indendørsområder, især i garderobeområderne i børnemiljøet. 
Skolebestyrelsen rejser bekymring for prioriteringen af arbejdet med at udbedre fejl, og 
særligt med fokus på sikkerheden i relation til Velfærdens Fundament.  



Skolebestyrelsen beder skolen indsamle informationer om, hvor der er problemer med de 
fysiske rammer mhp. at klage til BKU.  
 

6. Mulighed for at deltage i skoleudviklingssamtale (20 min.) 
Skolebestyrelsen forholder sig til muligheden for at deltage i en del af samtalen mellem 
skoleafdelingen og skolen 28. marts kl. 8.30 -10.30. Det er første gang, at samtalen har 
denne form. 
Bestyrelsen drøfter ovenstående og er positive omkring deltagelse.  
 

7. Evt. 
Skolefotografering – forslag om samarbejde med Kontrafej de næste 4 år. Bestyrelsen 
fremlægges eksempler på fotografier og procesplan.  


